
Zápis ze schůze výboru dne 8.11.2010 

Přítomni: Silke Klein, Šárka Blažíčková, Eva Cmundová, Veronika Steinerová 

Omluveni: Lenka Bartoňová, Andreas Weber, Magda Holubová, Klára Ježková, Roman Z. Novák 

Hosté: Táňa Fulajtárová 

 

Valná hromada – 11.11.2010 

 Občerstvení na VH – koupí se krabice baget, servírovat se bude při sčítání hlasů 

 Sezení bude uspořádáno jako při každé zkoušce kvůli akustice 

 Odvolání bývalých bratrů Čítka, Vondráčka a Svatušky 

o jejich odvolání bude jako první bod jednání, každý z nich má právo se obhájit max. 3 minuty 

o návrh br. Čítka na hlasování o zavedení umělecké komise – o toto může žádat pouze po 

znovuzařazení do spolku 

o Budeme hlasovat tajně nebo veřejně? 

 Jako druhý bod bude zařazen návrh sboru na hlasování o budoucí koncepci Hlaholu 

 Zařazení bodu – schválení dodatečné částky na opravu kotlů 

 Nyní je ve sboru 43 lidí oprávněných hlasovat (+ ev. 3, podle výsledku hlasování  o vyloučených bratrech), 

nadpoloviční většina je tedy 22 hlasů (eventuálně 24) 

 NÁVRH VOLEBNÍ KOMISE: předsedkyně: Eva Cmundová, členové: Jana Hučínová, Pavla Hauptová 

 NÁVRH SČÍTACÍ KOMISE: Veronika Steinerová, Petr Kašpar 

 Zprávy: 

o Zpráva o hospodaření spolku – Táňa Fulajtárová, Jarka Horáčková 

o Zpráva inventarizační komise – Vlaďka Hovančíková, Helena Jeřábková 

o Zpráva o činnosti výboru – Silke Klein 

o Zpráva uměleckého vedoucího – Roman Novák (v případě jeho nepřítomnosti čte Veronika 

Steinerová) 

o Zpráva o nákladech a výnosech z akcí – Andreas Weber 

 Diskuse 

Silke bude diskusi řídit, každý smí mluvit omezený čas 

 VOLBY: 

 Sloučíme hlasování o uměleckém vedoucím a druhé sbormistryni 

 Revizní komise – ve funkci jsou ochotny pokračovat sestry Táňa Fulajtárová a Jarka Horáčková 

 Inventarizační komise – v případě zvolení Vlaďky Hovančíkové do funkce místostarostky se musí 

inventarizační komise doplnit 

Nemovitost 

 CENTRA – ještě se nám neozvali z pojišťovny o výši pojistného (pojistná událost z noci 15.8.2010 – vytopený 

sál), doufejme, že toto bude znát do termínu řádné valné hromady, pro schválení částky na malování sálu/ 

výměnu parket) 

Ostatní 

 Na koncertě 7.11. bylo ušetřeno 900 Kč – bylo o jednu výpomoc méně 

Zapsala Veronika Steinerová 
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